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Årsmötet samlade 31 st medlemmar för att få ta del av klubbens verksamhet under 2024.  
Möteshandlingarna har funnits att tillgå på plats i Bollnäs i 2h före mötets uppstart, vilket har 
framkommit via hemsidan. 
 
Sven-Olov Bergman inleder med att hälsa alla välkomna till klubbens 64:e årsstämma, detta 
efterföljs av en kort sammanfattning av det gångna året, samt hyllning till alla klubbens 
funktionärer. Även info om den stundande årsstämman för SÄK i vår samt SM som kommer 
under hösten, och förklarade därmed stämman öppnad. 

 
Dagordning för årsmötet 2025 
 
1:  Justering av röstlängd. 
 Mötet beslutade att vid behov upprätta röstlängd. 
 
 
2:  Val av ordförande för mötet. 
 Jan Isaksson valdes att leda årsmötets förhandlingar. 
 
 
3:  Styrelsens anmälan som protokollförare för mötet.  
 Anton Joelsson valdes att föra mötesprotokoll. 
 
 
4:  Val av två justeringsmän samt två rösträknare. 
 Årsmötet valde Adrian Ekwall & Albin Jonsson som justeringsmän tillika 

rösträknare. 
 
 
5:                    Beslut om närvaro & yttranderätt förutom klubbens medlemmar. 
 Stämman beslutar att samtliga deltagare har rätt att närvara och yttra sig på 

mötet. 
 
 
 
6:  Fråga om årsmötet blivit stadgeenligt utlyst. 

Kallelse har skett genom annons i Älghunden 4 2024, samt på klubbens hemsida 
& facebooksida. Årsmötet godkände kallelsen. 
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7:  Fastställande av dagordning. 
 Mötet fastställde förelagd dagordning. 
 
 
8:  Styrelsens verksamhetsberättelse och årsbokslut samt revisorernas berättelse. 
 Verksamhetsberättelsen 

Sven-Olov redovisar styrelsens verksamhetsberättelse. 
Under året har 15 möten genomförts, medlemsantalet är relativt stabilt. 
 
Info gällande jaktprovsverksamheten redovisas av densamme, där vi kan 
konstatera att vi i GÄK ligger i framkant gällande att ta fram nya domare. 
Vi har mer än fördubblat antalet jaktprovsstarter under hösten, mycket tack vare 
det gynnsamma föret. 
 
Hannah presenterar utställningskommitténs förehavanden. 
Tyvärr kan en vikande trend synas på antalet starter, men detta är inget särskilt 
för GÄK då denna trend syns över hela landet. 
 
Planen med en 2-dagars utställning föll hos SKK, och Högbo planeras att flyttas 
till Årsunda till kommande säsong. 
 
Långnäs utställningen kommer förmodligen flyttas till 2025 tillbaka till Alfta. 
 
Även info från Viltspårskommittén redovisas, där antalet starter ligger stabilt. 
Av 111st viltspårprov har 15st genomförts av älghundsraser. 

 
 

 
Årsbokslut 

Kassör Conny Brändström redovisar. Det kan som sagt i år visas en ökande trend 
gällande jaktprovsstarter, vilket avspeglar sig i årets resultat. 
Det är glädjande med det uppkomna plusresultatet jämfört med det tidigare 
året. Även lotteriet inför SM har gett avspegling på resultatet. 
 
 
Revisorernas redogörelse 

Sven Olov går igenom årets revisionsberäkning, då revisorerna inte hade 
möjlighet att närvara. 
 
Revisorerna har dock lämnat ett brev där de poängterar att det är mycket 
glädjande att styrelsen lyssnat till revisorernas tidigare erinran och vänt det 
negativa resultatet till en uppkommen vinst. 
 
De har under revisionen inte funnit anledning till anmärkning beträffande 
redovisningshandlingar eller bokföring varför de tillstyrker att årsmötet 
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fastställer resultat och balansräkning samt att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för 
den tid som revisionen omfattar. 
 
Mötet godkände Styrelsens verksamhetsberättelse, kassörens redogörelse samt 
revisorernas berättelse. 

 
 
9:  Fastställande av årsbokslut samt beslut om uppkommen vinst eller förlust. 

Årsmötet beslutade att fastställa årsbokslutet samt att börja ny räkning för 2025, 
samt föra vinsten till ny räkning. 

 
 
10:  Styrelsens rapport om uppdrag föregående årsmöte givits till styrelsen. 

Inga uppdrag från årsmötet 2024, dock med erinran att sänka utgifterna och höja 
inkomsterna, vilket har efterlevts. 
 

 
11:  Beslut om styrelsens ansvarsfrihet 
 Mötet beslutar om full ansvarsfrihet. 
 
12:  A: Beslut om styrelsens förslag till verksamhetsplan 2025. 

Verksamhetsplanen för 2025 fastställdes. Alftas utställning kommer i år hållas i 
Alfta, och ej på Långnäs. Högbo flyttas till Årsunda då detta blir billigare. SM-kval 
genomförs i slutet av Augusti, KM för championhundar genomförs under slutet 
av oktober. Ringantalet har minskats från 3 till 2 ringar av kostnadsskäl. Mötet 
godkände verksamhetsplanen. 
 
Planeringen för Älghunds-SM som kommer att hållas av GÄK 2025 är i full gång. 
 
Det poängterades att det går att köpa en plats under SM-tävlingen till boende 
och bankett, och även för uppfödare att sponsra klubben och bli omnämnd med 
kennelnamn för detta.  

 
B: Beslut om styrelsens förslag till rambudget. 
Rambudgeten redovisades och årsmötet godkände den föreslagna budgeten. 
 
C: Beslut om avgifter för kommande verksamhetsår.  
Årsmötet beslutar att godkänna styrelsens förslag om avgifter för 2025.  
 
Förändringar för året är: 
Medlemsavgiften justeras till 400:- 
Detta då SÄK kommer att höja sin avgift med 60:- och då väljer GÄK att höja 
ytterligare för att stärka klubbens ekonomi. 
 
Anmälningsavgiften för utställning har höjts till 310:- på uppdrag av SÄK. 
Detta bl.a. då stambokföringsavgiften höjts från SKK. 
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Valberedningen har hörsammat tankar kring sänkning av arvode för styrelsen 
med anledning av de tidigare resultaten, men ser detta som ett steg bakåt då 
denna uppskattning är redan lågt satt för ett digert arbete. 

 
13:  Fastställande av antal ledamöter i styrelsen samt val av ordförande och 

ledamöter i styrelsen enligt § 8. 
 Årsmötet fastställde antalet övriga ledamöter i styrelsen till 7 st.  
 

Valberedningens förslag godkändes av årsmötet.  
- Sven-Olov Bergman omvaldes till ordförande för ytterligare 1 år. 

 - Per Svensk, Conny Brändström samt Janolof Joelsson sitter kvar 1 år. 
 - Jan Stark, David Lodin, Hannah Elversson samt Per Olsson nyval/omval för 2 år 
 
Jan Linander avtackas för sin tid i styrelsen och erhåller en jacka som tack för väl utfört arbete. 
 
 
 
14:  Val av två revisorer och två revisorssuppleanter enligt § 9 i stadgarna.  
 Ordinarie revisorer: Anders Uddén & Thomas Persson omval för en tid av 1 år. 
 Revisorssuppleanter: Anders Jonsson omvaldes för en tid av 1 år, Nyval Stefan 

Gunnarsson 1 år. 
 
  
 
15:  Val av valberedning enligt § 10 i stadgarna. 

Robert Wallner Södra t.o.m. 2026 
Mikael Andersson Mellan, t.o.m. 2027 
Olle Ahlzen Norra, nyval t.o.m. 2028 
 
Wallner agerar sammankallande. 
  

16:  Beslut om omedelbar justering av punkterna 13-15. 
 Årsmötet beslutade om omedelbar justering av punkterna 13-15. 
 
 
17:  Motioner och övriga ärenden som av styrelsen hänskjutits till ordinarie 

årsmöte eller som senast den 15 januari anmälts till styrelsen. Anmälan av 
sådant ärende skall vara skriftligt. Till ärendet ska styrelsen för behandling av 
årsmötet avge utlåtande och lämna förslag till beslut.  

 
 Till 2025 års årsmöte har det ej inkommit några motioner. 
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Avslutning. 
 Mötets ordförande Jan Isaksson tackade för visat intresse och överlämnade 

ordförandeklubban till klubbens ordförande Sven-Olov Bergman, som sedan 
tackade Jan och Anton Joelsson för väl genomfört årsmöte och förklarade mötet 
avslutat. Som uppskattning får dessa en varsin jaktprovs eller utställningsstart.  

 
 De hundar som uttagits till årets SM-kval redovisas. 
 

De hundar som tagit inteckningarna i klubbens vandringspriser under 2024 är 
som följer:  
 
Andreas Nordin, Enånger, Vassåsens Elsa, är årets vinnare för Delsbo Vapens 
Vandringspris år 10 av 10. 
 
Rundvirke Skogs vandringspris till bästa tikar, år 3 av 5, delas i år ut till 
Bergakullens Vilja, Jörgen Högman, Rengsjö-99,5 poäng för 24/25. 
 
Rundvirke Skogs vandringspris till bästa unghund hane, år 3 av 5, delas ut i år till 
Kallmyrskogens Hasse, Erik Jonsson, Järvsö – 100.5 poäng för 24/25. 
 
Årets domarlotteri förrättades och vinnarna är som följer: 
 
Av 636 jaktprovsdagar: 
 
- Anders Jonsson, Norra 
- Ola Jakobsson, Mellan 
- Joel Järnberg, Norra 
- Olov Nilsson, Mellan 
- Henrik Runds, Mellan 

 
                           Dessa får en varsin jaktprovs- eller utställningsstart. 
 
  
 
 

 
 
Anton Joelsson, mötessekreterare Jan Isaksson, mötesordförande 
 
 
 
 
 
 
 
 
Albin Jonsson, justeringsman  Adrian Ekwall, justeringsman 
 


